



Mötesprotokoll Strängnäs Segelsällskap Årsmöte, Lördagen 12 Mars 2022

Plats: Klubbhuset, Löt

Bilagor:

Närvarolista

”Handlingar Årsmötet 2022” inkl. verksamhetsberättelse och balans- och resultatrapporter samt revisionsberättelse 2021-01-01 – 2021-12-31.

- § 1 **Årsmötets öppnande**
Vice ordförande Mattias Cederholm öppnade årsmötet och hälsade alla medlemmar hjärtligt välkomna.
- § 2 **Val av ordförande och sekreterare**
Till ordförande för mötet valdes Mattias Cederholm och till sekreterare Tommi Rotonen.
- § 3 **Fastställande av röstlängd**
Röstlängden fastställdes genom att skicka runt en närvarolista. Totalt 43 medlemmar var närvarande, varav 41 röstberättigade.
- § 4 **Frågan om årsmötet är behörigt utlyst**
Annons i Strängnäs Tidning. Notis på kalendariet på hemsidan. Utlysandet godkändes av mötet.
- § 5 **Fastställande av dagordning**
På förslag från ordförande flyttades §13 för att avhandlas mellan §10-§11. Dagordningen fastställdes enligt förslag.
- § 6 **Val av protokolljusterare och rösträknare**
Till justeringsmän valdes Leif Pettersson och Lars Hullberg.
- § 7 **Föredragning av styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse**
Föreningens verksamhetsberättelse för 2021 föredrogs, inga frågor fanns.
- Kassör Lena Strömvall föredrog den ekonomiska förvaltningen för det gånga verksamhetsåret. Sällskapet har haft ett positivt resultat på 974 459:-. Ett flertalkostnader har på grund av sent inkomna fakturor hamnat på ”fel” verksamhetsår.
Detaljer finns redovisade i resultat- och balansräkningarna.
- Årsmötet godkände 2021 års verksamhets- och förvaltningsberättelse.



- § 8 **Revisorernas berättelse**
Revisionsberättelsen redovisades. Revisorerna föreslår att den ekonomiska redovisningen fastställs och styrelsen ges ansvarsfrihet.
- § 9 **Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen**
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.
- § 10 **Beslut om hedersmedlem och uppvaktning**
Avtackningar gjordes av de styrelsemedlemmar som har avgått under åren 2020-2021. På grund av Covid-19 har avtackningen inte kunnat göras tidigare.
Håkan Larsson, kassör
Björn Krantz, Gruppledare Askholmsgruppen
Ingrid Ärfström, Gruppledare Kommunikationsgruppen
Erik Waltersson, Gruppledare Jollegruppen
- I samband med denna punkt uppmärksammades även Oskar Svenssons framgångar i issegling, klass DN.
Brons Senior-VM
Guld Junior-VM
Guld Finska mästerskapen
Guld Junior-EM
- § 13 **Information från styrelsen och andra förtroendevalda**
- Under vintern har styrelsen tillsatt en arbetsgrupp för ren båtboten. Gruppens uppgift har varit att utreda kraven och behoven av att sanera farliga bottenfärger från de båtar som hanteras på Sällskapets slip. De flesta klubbar och kommuner runtomkring oss har redan gjort denna sanering, eller av sina kommuner blivit ålagda att göra detta. Gruppens bedömning är att vi förr eller senare kommer att få krav på oss från kommunen, och att det är bättre att vi är proaktiva med att starta med åtgärder än hastigt bli tvingade att genomföra detta. Gruppen redovisade de åtgärder som Sällskapet troligen kommer att behöva göra under de kommande åren. Gruppen rekommenderar att alla båtar på slipen, undantaget båtar som kan uppvisa intyg eller som är omålade, ska xrf mätas så snart det är möjligt. Egenkostnad för detta uppskattas till ca 550 kr / båtägare. Då styrelsen är ansvarig mot myndigheter och kommunen har de även beslutsmandat angående vilka miljöregler som skall gälla på Sällskapets anläggningar.
- Fråga inkom angående hur träbåtar ska kunna hanteras. Arbetsgruppen var medvetna om att träbåtar ej går att likställa med plastbåtar, men behöver trots detta mätas.

**§ 11 Förslag till beslut från styrelsen**

Ordföranden föreslog för mötet att styrelsen ges mandat att om att besluta att kostnaden för mätning av båtbottnen kan faktureras de medlemmar som har båt på slipen.

Christer Killgren stödde initiativet men påpekade i demokratisk ordning borde en sådan besluts punkt finnas med i kallelsen till mötet. De medlemmar som inte är på plats har inte haft en möjlighet att ta ställning till frågan.

Stigbjörn Ågren frågade om kostnaderna för mätning även skulle gälla för träbåtar.

Tommi gjorde ett allmänt klagörande om att styrelsen redan har mandat att fatta eget beslut angående nya miljöregler eller om mätning/sanering behöver göras. Dock så behöver styrelsens mandat att fakturera kostnader troligen bekräftas av ett medlemsmöte.

Ett flertal medlemmar föreslog att ett extra medlemsmöte, t.ex. på nätet, utlyses för att fatta beslutet kring fakturering av kostnader.

Beslutades att ett extra medlemsmöte skall utlysas.

Efter beslutet hanterades återstående information härrörande till §13

Slipgruppen:

Lars Nilsson, ny slipgruppsledare presenterade sig.

Gruppen har haft planeringsmöte och sjösättning kommer att göras under 6 tillfällen.

23 apr, 11 maj 18 maj, 21 maj, 25 maj, 11 juni

Arbetspliktsarbeten finns att göra, kontakta gruppleddaren, information kommer på hemsidan.

Askholmsgruppen:

Arbete pågår med att få besked från Länsstyrelsen angående tillstånden för bastu/bastubygga.

Festgruppen:

Ytterligare tre nya medlemmar har knutits till gruppen, vilket bådär gott inför årets aktiviteter. Gruppen har plats för ytterligare en medlem.

Jollegruppen:



En ny motor har delvis sponsrats av Sparkstiftelsen Rekarne, och är nu monterad inför årets verksamhet.

§ 12 **Motioner inkomna före 1 januari**
Inga motioner har inkommit.

§ 14 **Övriga frågor som ej ska föranleda beslut**
Medlemsadministratör Laurent Castaing informerade om att etiketter för märkning av båtvagnar och kärror finns hos medlemsadministratör. Passa på att märka din vagn.

Magnus Forsman nämnde att han nu har startat den påverkansgrupp som nämndes under Höstmötet.

Christiaan Reichwein har gjort studiebesök hos en båtklubb i Södertälje för att studera den utrustning som finns för hantering av master i mastsjöl. Utrustningen verkar bra, men är även väldigt skrymmande.

§ 15 **Årsmötets avslut**
Ordföranden Mattias Cederholm tackade alla medlemmar för visat intresse och avslutade Årsmötet.
Alla välkomnades till fika framdukat av Festgruppen.

Vid protokollet:

Tommi Rotonen
Sekreterare

Mattias Cederholm
Ordförande

Justeras:

Leri Pettersson
Justerare

Lars Hullberg
Justerare